
Zápisnica  

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva  Obce Hlivištia,  

konaného dňa 26. 11. 2021 
 

 

Prítomní:   Mgr. Miroslav Džuba - starosta obce 

                  Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa, Gabriel  Ovsaník -   

                  poslanci 

                  Anna Suraničová - zamestnankyňa obce 

  Agáta Mižáková - hlavná kontrolórka obce  

 

Návrh programu 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola prijatých uznesení 

4. Schválenie návrhu VZN č. 2/2021 o určení výšky príspevku v školách a školských 

zariadeniach 

5. Rozpočet 

a/ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2022  

    a viacročného rozpočtu  

b/ Schválenie rozpočtu na rok 2022 a viacročného rozpočtu na roky 2023 a 2024 

6. Schválenie plánu kontrolnej činností hlavného kontrolóra na I. polrok 2022  

7. Odmeňovanie poslancov 

8. Rozpočtové opatrenie  

9. Rôzne  

10. Diskusia a záver 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Miroslav Džuba, starosta obce. Privítal 

všetkých prítomných a skonštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a zasadnutie je uznášania 

schopné. 

Zároveň prítomným predložil na schválenie návrh programu dnešného zasadnutia. 

 

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0   

 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol návrh  programu schválený 5 hlasmi. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za zapisovateľku Annu Suraničovú, pracovníčku obecného úradu a za 

overovateľov zápisnice poslancov Juraja Kicu a Gabriela Ovsaníka 

 

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0   

 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bolo určenie zapisovateľa a overovateľov 

zápisnice schválené 5 hlasmi. 
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K bodu 3. Kontrola prijatých uznesení  

Starosta prítomných oboznámil s plnením uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadnutí. 

 

K bodu 4. Schválenie VZN  č. 2/2021 o určení výšky príspevku v školách a školských 

zariadeniach 

Starosta obce predložil Návrh VZN č. 2/2021 o určení výšky príspevku v školách a školských 

zariadeniach, kde dochádza k zmene školného na sumu 10,- € mesačne a na 2. finančné pásmo. 

Návrh VZN tvorí prílohu č. 1 k tejto zápisnici. 

 

Hlasovanie:  

Za hlasovali: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel  Ovsaník. 

Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol predložený návrh VZN č. 2/2021 

o určení výšky príspevku v školách a školských zariadeniach schválený 5 hlasmi. 

 

K bodu 5. a/ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2021                      

                      a viacročného rozpočtu  

                 b/ Schválenie rozpočtu na rok 2021 a viacročného rozpočtu na roky 2022 a 2023 

Hlavná kontrolórka obce predložila Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 

2022 - 2024 tak ako je to uvedené v prílohe č. 2 k tejto zápisnici 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na 

roky 2022-2024 

Pracovníčka obecného úradu prítomným predložila návrh rozpočtu obce na rok 2022 tak, ako 

je to uvedené v prílohe č. 3 k tejto zápisnici. Rozpočet je vyrovnaný vo výške 149 000,- € 

 

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0   

 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol návrh  rozpočtu na rok 2022 schválený 

5 hlasmi. 

 

Taktiež bol predložený návrh rozpočtu na roky 2023 a 2024 tak ako je to v prílohe č. 3 k tejto 

zápisnici. Rozpočet je vyrovnaný na rok 2023 a 2024 vo výške 149 000,- €. Obecné 

zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2023 a 2024. 

 

K bodu 6. Schválenie plánu kontrolnej činností hlavného kontrolóra na I. polrok 2022 
Hlavná kontrolórka obce predložila Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. 

polrok 2022 tak ako je to uvedené v prílohe č. 4 k tejto zápisnici. 

 

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0   

 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bol Návrh plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra na I. polrok 2022 schválený 5 hlasmi. 
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K bodu 7.  Odmeňovanie poslancov 

Starosta navrhol celkové odmeny poslancom takto: 

 

Peter Buksár 720,- € /účasť na 3 zasadnutiach, vybavovanie písomností vyplývajúce z funkcie 

zástupcu starostu obec, oprava elektriny v MŠ pri rekonštrukcii, montáž informačného panelu 

na budovu OÚ a prívodu elektriny na adventný veniec, nastavovanie a údržba verejného 

osvetlenia/,  

Gabriel Ovsaník 300,- €  /účasť na 4 zasadnutiach, príprava držiakov  k informačným 

tabuliam,  

Anna Červenaková 300,- € /účasť na 4 zasadnutiach a príprava adventného venca/,  

Eduard Olexa 300,- € /účasť na 4 zasadnutiach a prevoz nerezových doplnkov do kuchyne 

KD/, 

Juraj Kica 210,- € /účasť na 3 zasadnutiach/. 

 

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0   

 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania boli odmeny poslancov obecného 

zastupiteľstva na rok 2021 schválené 5 hlasmi. 

 

K bodu 8. Rozpočtové opatrenie  

Pracovníčka obecného úradu predložila rozpočtové opatrenie č. 6/2021 doplnenie rozpočtu 

o príjmy a výdavky v celkovej výške  6 858,- €, príloha č.5 k tejto zápisnici.  

 

Hlasovanie:  

Za: 5 Peter Buksár, Anna Červenaková, Juraj Kica, Eduard Olexa a Gabriel Ovsaník. 

Proti: 0                             Zdržali sa: 0   

 

Starosta obce skonštatoval, že na základe hlasovania bolo rozpočtové opatrenia č. 6/2021 

schválené 5 hlasmi. 

 

K bodu 9.  Rôzne 

 

9.1. Informácia o zaočkovanosti a COVID 19  

Starosta obce prítomných informoval, že podľa informácií z RUVZ v našej obci ku dňu 

22.11.2021 je  zaočkovaných 58,11 % obyvateľov. Na očkovanie mobilnou očkovacou službou 

KSK  je nahlásených 22 obyvateľov. 

 

9.2. Túlavosť psov 

Dlhodobým problémov v obci je túlavosť psov. Podľa zákona č. 184/2014 o ochrane zvierat je 

vlastník psa  povinný zabezpečiť psa na území SR do 12 týždňa veku čipom. 

Podľa vyhlášky č. 283/2020 o ochrane spoločenských zvierat je možný odchyt túlavých zvierat. 

Ak nedôjde k náprave túlavosti psov, tak obec zabezpečí odchyt túlavých psov na náklady obce 

s následným vymáhaním nákladov od majiteľov odchytených psov. 
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9. 3. Čerpacia stanica kanalizácie 

Starosta obce informoval poslancov OZ o sústavných problémoch  s čerpacou stanicou 

kanalizácie, ktorý vzniká na základe nedbanlivosti občanov obce, ktorí vhadzujú do kanalizácie 

rôzne utierky a handry. Uvedený problém už bol viackrát hlásený v obecnom rozhlase 

a občania na tento nedostatok boli upozornení. 

 

9.4. Záhradná technika a príslušenstvo na údržbu a čistenie zelene miestnych 

komunikácii pre obec Hlivištia 

Starosta obce informoval o Zmluve uzatvorená medzi obcou a PPA Bratislava č. 074KE220236 

na podporu investícií do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych základných 

služieb pre vidiecke obyvateľstvo, ktorej cieľom je záhradná technika a príslušenstvo na údržbu 

a čistenie zelene miestnych komunikácii pre obec Hlivištia. Uvedená informácia vznikla na 

základe dopytu občanov o využívanie techniky pre súkromné účely. Z uvedeného dôvodu bola 

podaná správa k predmetu tohto projektu, ako aj o tom, že prenajímateľ ako obec sa zaväzuje 

dodržať cieľ projektu podľa čl. 2 tejto Zmluvy len na obecné účely. Zmluva je uzatvorená na 

dobu určitú a jej platnosť a účinnosť medzi prenajímateľom a poskytovateľom končí 

ukončením doby udržateľnosti projektu. 

 

K bodu 10.  Diskusia a záver 
V diskusii nevystúpil nikto nakoľko sa poslanci k jednotlivým bodom programu vyjadrovali 

priebežne. 

Na záver sa starosta prítomným poďakoval za ich účasť na dnešnom zasadnutí a za celoročnú 

prácu. 

 

 

Zapísala: Anna Suraničová 

 

 

Mgr. Miroslav Džuba 

                                                                                                      starosta obce 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Juraj Kica  .................................... 

 

Gabriel Ovsaník ....................................  
 
 
 


